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Jenny Andersson, kommunsekreterare 
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Paragrafer 1-23 

Sekreterare Jenny Andersson 
Protokolljusterare Kjell Jakobsson (SD) 
 Justering sker genom digital signering. 
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§ 1  Diarenummer Id  
 

Val av protokolljusterare 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige utser Kjell Jakobsson (SD) att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
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§ 2  2021/3 Id  
 

Motion om utökad tid för pulshöjande aktiviteter i grundskolan 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige lägger informationen till handlingarna. 
 

Sammanfattning 
Anneli Jakobsson (SD) och Kjell Jakobsson (SD) har lämnat en motion om utökad tid för 
pulshöjande aktiviteter i grundskolan. Motionen överlämnas till barn- och 
utbildningsnämnden för beredning. 
 

Beslutsunderlag 
Remittering av motion om utökad tid för pulshöjande aktiviteter i grundskolan, KS 2021.75 
Motion om utökad tid för pulshöjande aktiviteter i grundskolan, KS 2021.15
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§ 3  2021/33 Id  
 

Ledamöternas frågestund i kommunfullmäktige 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige lägger ledamöternas frågestund till handlingarna. 
 

Sammanfattning 
Anneli Jakobsson (SD) ställer denna fråga till kommunstyrelsens ordförande Jacob Käll (C): 
”Gatubelysningen i Vimmerby släcks ju ner vissa tider för att spara pengar och min fråga är 
hur mycket besparing det blir på ett år?” 
 
Jacob Käll (C) svarar att enligt förslaget ska varannan till var tredje ljuspunkt för 
vägbelysning släckas, det släcks ingenstans helt. Besparingen är cirka 215 000 kr per år, 
beroende på rådande elpris. 

 

Beslutsunderlag 
Fråga om gatubelysningen i Vimmerby 20/1-21, KS 2021.129 
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§ 4  2020/497 Id  
 

Kommunstyrelsens styrkort och verksamhetsmål 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige fastställer styrkort och mål för år 2021 inom kommunstyrelsens 
ansvarsområde. 
 

Sammanfattning 
Ekonomiavdelningen har tagit fram förslag till styrkort för kommunstyrelseförvaltningen. Det 
definierar kommunstyrelsens mål, målindikatorer samt målnivåer inom de fyra perspektiven 
”En ekonomi i balans”, ”Tjänster av hög kvalitet”, ”En attraktiv arbetsgivare” och ”En hållbar 
utveckling och hög livskvalitet”. Ledorden är Ansvar, Mod och Fantasi. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 457 Kommunstyrelsens styrkort och verksamhetsmål 
Kommunstyrelseförvaltningens styrkort och mål 
 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelseförvaltningens ledningsgrupp 
Kommunstyrelseförvaltningens avdelningar
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§ 5  2020/167 Id  
 

Budget för år 2021 med plan 2022-2023 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
.1. Kommunfullmäktige antar förslag till driftbudget för år 2021 enligt föreliggande förslag, 
inklusive nämndernas detaljbudgetar samt investeringsbudget för 2021 och investeringsplan 
för 2022-2023.  
 
.2. Kommunfullmäktige antar förslag till fördelning av nämndernas driftsramar år 2021, vilket 
innebär att nettokostnaderna budgeteras till -1031,3 mnkr. 
Fördelning enligt nedan: 
Kommunstyrelsen 
Barn- och utbildningsnämnden 
Socialnämnden 
Miljö- och byggnadsnämnden 
Överförmyndare i samverkan 
Revisionen 
Valnämnden 
Centralt löneanslag 
Pensioner 
Kalkylerade kapitalkostnader 
Avskrivningar 
Oförutsedda medel 

205,9 
365,6 
399,9 

8,6 
2,1 
0,9 
0,1 

28,4 
24,1 
41,9 
34,0 
3,7 

 
.3. Kommunfullmäktige antar förslag på total finansiering till 1042,0 mnkr. 
Fördelning enligt nedan: 
Skatter och statsbidrag 
Extra statsbidrag 
Finansnetto 

1013,6 
18,4 
10,0 

 
4. Kommunfullmäktige antar förslag på investeringsram år 2021 till 80 mnkr, varav 50 mnkr 
ska självfinansieras och 30 mnkr finansieras med lån (Nybble). 
 
 5. Kommunfullmäktige antar förslag på årets resultat till 10,7 mnkr. 
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 6. Kommunfullmäktige antar förslag till tre finansiella mål för bedömning av god ekonomisk 
hushållning: 
- Vimmerby kommuns resultat ska uppgå till minst 1 % av skatter och generella statsbidrag. 
- Vimmerby kommuns låneskuld ska långsiktigt bli lägre. 
- Självfinansieringsgraden av Vimmerby kommuns investeringar ska över en mandatperiod 
uppgå till 100 % med undantag av särskilt utpekade investeringsprojekt. 
 

Reservationer 
Socialdemokraterna reserverar sig mot beslutet. 
Vänsterpartiet reserverar sig mot beslutet 
Sverigedemokraterna reserverar sig mot beslutet. 
 

Sammanfattning 
Budgetberedningen har arbetat fram ett förslag till detaljbudget för kommunen år 2021 och 
plan 2022-2023. 
Ordförande Leif Larsson (C) förtydligar att kommunfullmäktige den 16 november tog beslut 
om budgetramar mm enligt nuvarande beslutsförslags punkt 2, 3, 4, 5 och 6. Han beklagar att 
det har funnits en oklarhet om vad fullmäktige ska fatta beslut om ikväll. Det är att fördela de 
fastställda ramarna inom respektive nämnd, utifrån det underlag som kommunstyrelsen och 
facknämnderna har berett.  
Gruppledarna inleder debatten. Därefter förklaras ordet fritt för fullmäktiges ledamöter. 

 

Deltagande i debatten 
Eva Berglund (S) 
Peter Karlsson (C) 
Lars Sandberg (C) 
 

Förslag till beslut 
Jacob Käll (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag, med ändringen att punkt 1. ska ha 
lydelsen: 1. Kommunfullmäktige antar förslag till driftbudget för år 2021 enligt föreliggande 
förslag, inklusive nämndernas detaljbudgetar samt investeringsbudget för 2021 och 
investeringsplan för 2022-2023. 
Helen Nilsson (S) yrkar bifall till socialdemokraternas budgetförslag. 
Marie Nicholson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag, med hänsyn taget till 
yrkanden från Jacob Käll (C) och Ola Gustafsson (KD). 
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Anneli Jakobsson (SD) yrkar bifall till sverigedemokraternas budgetförslag. 
Ola Gustafsson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens budgetförslag och, efter samråd inom 
majoriteten, yrkar han på att 200 tkr från kommunstyrelsens konto för oförutsett flyttas till 
utvecklingsavdelningen, för användning till oförutsedda kostnader under kultur- och 
fritidsadministrationen, konto 40. 
Lars Johansson (V) yrkar bifall till vänsterpartiets samlade budgetförslag. 
Peter Högberg (S) yrkar bifall till socialdemokraternas budgetförslag. 

 

Beslutsgång 
Ordförande Leif Larsson (C) säger: Under överläggningarna har yrkats bifall till 
kommunstyrelsens förslag med två ändringar: Jacob Käll (C) har yrkat på annan lydelse för 
punkt 1, och Ola Gustafsson (KD) har yrkat på en omfördelning av oförutsedda medel med 
200 tkr. Dessa förslag är majoritetens ändrade förslag. 
Sålunda finns fem förslag: 
- Kommunstyrelsens ursprungsförslag 
- Majoritetens ändringsförslag 
- Socialdemokraternas förslag 
- Sverigedemokraternas förslag 
- Vänsterpartiets förslag 
 
Ordföranden ställer dem mot varandra, och finner att fullmäktige beslutat enligt majoritetens 
förslag. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 459 
Budget 2021 med plan 2022-2023 
Beslut KF 2020-11-16 § 132 
Säryrkande från Sverigedemokraterna, Id 2021.193 
Beslut KS 2020-12-15, Kommunstyrelsens budget 
Kommunstyrelseförvaltningen - Budget 2021 
Beslut BUN 2020-12-09 Budget år 2021 - Fördelning av detaljbudget för barn- och 
utbildningsnämnden, Id 2021.199 
Beslut SN 2020-12-10 Budget år 2021 - Fördelning av detaljbudget för socialnämnden, Id 
2021.198 
Yrkande från Anneli Jakobsson, Sverigedemokraterna, Id 2021.193 
Yrkande från Lars Johansson, Vänsterpartiet, Id 2021.202 
Förslag till budget 2021 från Vänsterpartiet, Id 2021.201 
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Yrkande från Socialdemokraterna, Id 2021.205 
 

Beslutet skickas till 
Kommunens nämnder och styrelser 
Ekonomiavdelningen för åtgärd: Publicera på hemsidan
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§ 6  2020/191 Id  
 

Utökning av borgensförbindelse för Kommunalförbundet ITSAM 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige ingår, såsom för egen skuld, borgen om 21 000 000 kr, jämte därpå 
löpande ränta och kostnader för Kommunalförbundet ITSAM:s låneförpliktelser avseende 
datorer och mobiltelefoner. 
Utöver ovanstående kvarstår tidigare fattat solidariskt borgensbeslut om 30 mnkr, KF 2012-
09-24, §158. 
 

Sammanfattning 
Av Kommunalförbundet ITSAM:s direktions beslut 2020-10-29 framgår att direktionen 
tidigare föreslagit medlemskommunernas kommunfullmäktige att nuvarande borgensåtagande 
utökas med 40 Mkr för att totalt uppgå till 70 Mkr. Syftet är att möjliggöra inköp av datorer 
istället för leasing, för att på så sätt minska kostnaderna för datorer från och med år 2021.  
Av beslutsunderlaget framgår investeringsplanen. Där står även att ITSAM avser att ta upp 
lån hos Kommuninvest för investeringar för Vimmerby kommun. Investeringarna avser 
datorer och mobiltelefoner. Hittills har denna utrustning leasats av ITSAM och därefter hyrts 
ut till Vimmerby kommun. P g a att det är ekonomiskt mer fördelaktigt att äga utrustningen 
själv avser nu ITSAM investera i utrustningen, för att sedan hyra ut den till Vimmerby 
kommun.   
 

Förslag till beslut 
Magnus Danlid (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
Jacob Käll (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2021-01-19 § 4 
Protokollsutdrag ITSAMs direktion, 2020-10-29, § 49  
Beslutsunderlag borgensåtagande Itsam Vimmerby, Id 2020.3703 
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Beslutet skickas till 
Kommunalförbundet ITSAM 
Ekonomiavdelningen
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§ 7  2021/16 Id  
 

Avsiktsförklaring om räddningstjänsterna i Räddningsregion Sydöstra Sverige 
(RSÖS) 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Vimmerby kommun tecknar avsiktsförklaringen för räddningstjänsterna inom 
Räddningsregion Sydöstra Sverige (RSÖS). 
 

Sammanfattning 
Räddningstjänster i delar av Sörmland, Östergötlands, Jönköpings, Kalmar, Kronobergs och 
Blekinge län avser att ingå, bidra i och utveckla ett gemensamt samarbete som benämns 
Räddningsregion Sydöstra Sverige (RSÖS). 
I avsiktsförklaringen görs bedömningen att räddningstjänsten behöver stärka sin förmåga för 
att möta samhällets krav att leda, samordna, organisera samt anpassa och utveckla sig för att 
kontinuerligt kunna leverera ett tillfredsställande och likvärdigt skydd mot olyckor. 
 
Syften: 
Öka tryggheten för de som bor och vistas i länen genom ett samordnat skadeavhjälpande 
arbete från den vardagsnära händelsen till stora omfattande komplexa händelser. 
Skapa gemensamma och kända strukturer för snabba och samordnade insatser, beredskap, 
analys av riskbild samt informationshantering. 
Genomföra övergripande ledning med perspektivet underifrån och närhetsprincipen för att 
skapa redundans samt att större enhetlighet uppnås. 
 
Mål: 
I nära samverkan utveckla ledningssystem som integreras i den ordinarie operativa ledningen 
av räddningstjänsten. Utvecklingen sker kontinuerligt och parallellt med pågående driftarbete 
för att stärka det skadeavhjälpande arbetet. 
 
Av avsiktsförklaringen framgår vidare vad man vill åstadkomma, ledningssystem samt 
organisation och arbetsfördelning. 
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Beslutsunderlag 
Beslut KS 2021-01-19 § 3 
Avsiktsförklaring RSÖS 20201109 
 

Beslutet skickas till 
Koncernledningen 
Samhällsbyggnadsavdelningen
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§ 8  2019/133 Id  
 

Astrid Lindgrens Värld Fastigheter AB, markområde söder om Nybble, 
Vimmerby 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige godkänner köpeavtal mellan Vimmerby kommun och Astrid Lindgrens 
Värld Fastigheter AB avseende ett markområde av Vimmerby 3:3.  
Kommunfullmäktige godkänner köpeskillingen på 387 200 kr. 
 

Anmälan om jäv 
Ola Gustafsson (KD) anmäler jäv. 
 

Sammanfattning 
Av samhällsbyggnadsavdelningens tjänsteskrivelse 2020-11-12 framgår följande. Vimmerby 
kommun är ägare till exploateringsfastigheten Vimmerby 3:3. Genom förslag till köpeavtal 
förvärvar Astrid Lindgrens Värld Fastigheter AB ett markområde om totalt 38 720 kvm. 
Avsikten är att ALV ska bebygga området och påbörja förberedande undersökningar för en 
exploatering. 
 
Vidare framgår att ny detaljplan måste upprättas för ändamålet. Markområdet är värderat till 
10 kr/kvm. Kommunen friskriver sig från ansvar för eventuella markföroreningar. Närmare 
beskrivning av villkoren framgår av skrivelsen. 
 
Samhällsbyggnadsavdelningen bedömer förslaget genomförbart, och det bedöms inte 
motverka några kommunala intressen, utan istället främja utvecklingen i området. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 471 
Köpeavtal ALV del av Vimmerby 3 3 2020-11-16  

15S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 1
fc

9b
4d

5-
0e

e6
-4

04
a-

b8
5b

-a
b4

5a
ed

4b
ffa



  

Sammanträdesprotokoll 
 
 
 
 

 
Kommunfullmäktige 

Datum  
2021-01-25 

 
 

 
 

Bilaga 1 karta köpeavtal ALV  
Bilaga 2 till köpeavtal ALV  
Bilaga 3 till köpeavtal uppsägning arrende  
Markanvändningskarta rev 2016-02-15 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Utvecklingsavdelningen 
Miljö- och byggnadsnämnden 
Vimmerby Energi & Miljö AB
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§ 9  2020/124 Id  
 

Kulturgarantin för barn och unga i Vimmerby kommun 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige ställer sig bakom revideringen av Kulturgarantin 2018-2019, enligt de 
angivna rättelserna. 
2. Kommunfullmäktige ställer sig bakom förslaget att nuvarande Kulturgaranti från 2018-
2019, med dagens revideringar, ska gälla till och med 2022. 
3. Kommunfullmäktige ställer sig bakom förslaget att Kulturgarantin i fortsättningen ska 
uppdateras inför varje ny mandatperiod. 
 

Sammanfattning 
Av administrativa avdelningens tjänsteskrivelse, Id 2020.3436, framgår att Styrgruppen för 
skola och kultur har tagit fram ett förslag till reviderad Kulturgaranti, att gälla t o m år 2022. 
Gruppen föreslår även att Kulturgarantin ska gälla för en hel mandatperiod, och inte per läsår. 
Styrgruppen efterlyser en politisk diskussion om vilken ambitionsnivå och vilka resurser en 
framtida Kulturgaranti ska ha i Vimmerby kommun. 
 
Av förslaget till kulturgaranti framgår Vimmerby kommun arrangerar kulturupplevelser för 
barn och ungdomar varje läsår. Kulturgarantin är en överenskommelse mellan 
kommunstyrelseförvaltningen och barn- och utbildningsförvaltningen. Inom kulturgarantin 
sker samarbeten mellan kommunala, lokala och regionala verksamheter. Styrgruppen, med 
representanter från kommunstyrelseförvaltningen och barn- och utbildningsförvaltningen, 
ansvarar för och samordnar genomförandet av kulturgarantin. 
 
Kulturgarantin definierar följande byggstenar: Barnen och ungdomarna tar del av 
kulturupplevelser i form av film, dans, litteratur inom förskolans/skolans ordinarie 
verksamhet. De bör ges möjlighet att skapa och reflektera tillsammans med kulturpedagoger 
och övrig berörd personal. Pedagoger/kulturombud bör ges möjlighet att reflektera över 
kulturgarantins betydelse/innehåll. Kultur och estetiska processer integreras i förskola och 
skola, t. ex. genom samarbete, kompetensutveckling och erfarenhetsutbyten. 
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Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 463 
Kulturgarantin Vimmerby kommun t.o.m 2022, reviderad 2020, Id 2020.3437 
 

Beslutet skickas till 
Administrativa avdelningen 
Barn- och utbildningsnämnden 
Utvecklingsavdelningen
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§ 10  2021/23 Id  
 

Vaccinering mot Covid-19 - avsteg från gällande taxa 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Sjuksköterskas hembesök som uteslutande föranleds av vaccinering mot Covid-19 ska vara 
avgiftsfritt. 
 

Sammanfattning 
Av Krisledningsnämndens beslut 2021-01-19 framgår att avgiften för hembesök av 
sjuksköterska är 195 kronor per tillfälle. Detta utgår från hemsjukvårdsavtalet mellan Region 
Kalmar län och länets kommuner. Grunden är att medborgare som kan ta sig till 
hälsocentralen ska göra det, men de som inte kan det, får i stället ett hembesök från 
sjuksköterska. 
 
Av Krisledningsnämndens beslut 2021-01-19 framgår vidare att kommundirektör Carolina 
Leijonram beslutade 2021-01-07, på delegation, att avgiften för hembesök av sjuksköterska, i 
de fall då besöket enbart föranleds av vaccinering mot Covid-19, ska tas bort. 
Kommundirektörens beslut ligger i linje med hur övriga kommuner i Region Kalmar län 
hanterar frågan. 
 
Då beslutet innebär ett avsteg från den taxa som kommunfullmäktige fastställt, betraktas det 
som temporärt intill dess fullmäktige fattar ett definitivt beslut. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KLN 2021-01-19 § 3 
 

Beslutet skickas till 
Socialnämnden 
Barn-och utbildningsnämnden
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§ 11  2020/584 Id  
 

Nyttjanderättsavtal med CK Wimer, ideell förening 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige ersätter befintligt nyttjanderättsavtal med CK Wimer med ett 
lägenhetsarrende på 10 år med start 2021-04-24. 
 

Sammanfattning 
Av samhällsbyggnadsavdelningens tjänsteskrivelse, Id 2021.67, framgår att Vimmerby 
kommun år 2017 tecknade ett nyttjanderättsavtal för ett cirka 210 hektar stort område av 
kommunens fastighet 3:1 med den ideella föreningen CK Wimer. Ändamålet är 
cykelverksamhet. Nyttjanderättsavtalet tecknades med en löptid på ett år i taget. Grunden för 
avtalets löptid var att nyttjanderättsområdet ingår i kommunens översiktsplan och kan komma 
att exploateras i framtiden.  
 
Av tjänsteskrivelsen framgår vidare att CK Wimer hösten 2020 inkom med önskemål om ett 
avtal med längre löptid, då föreningen vill utveckla cykelverksamheten inom området. 
Cykelområdet är ett välbesökt, många barn och unga som cyklar i området. Föreningens 
engagemang är stort och de planerar att söka pengar från Allmänna arvsfonden och 
Naturvårdsverkets satsning LONA. Allmänna arvsfonden ställer villkoret att föreningen äger 
marken själva eller har ett arrendeavtal på området på minst 10 år. Detta är den största 
anledningen till att föreningen nu i dialog med kommunen vill skriva om avtalet.  
 
Kommunstyrelseförvaltningens avdelningar för utveckling respektive samhällsbyggnad har 
tagit fram ett nytt förslag till avtal, där nyttjanderättsavtalet ändras till ett lägenhetsarrende. 
Bedömningen är att uppdateringen av avtalet är fördelaktig för både föreningen och 
kommunen. 
 

Deltagande i debatten 
Peter Fjällgård (V) 
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Ola Gustafsson (KD) 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 469 
Nyttjanderättsavtal CK Wimer, Id 2020.3573 
 

Beslutet skickas till 
Utvecklingsavdelningen 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
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§ 12  2019/554 Id  
 

Motion om bättre skyltning av kanotleden i Storebro 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige bifaller förslag 1 om att göra skyltningen tydligare på kanotleden med 
större skyltar och pilar. 
Kommunfullmäktige bifaller förslag 2 om att se över grillplatsen vid ”skvalet” och byta ut 
grill och sittplatserna. 
Kommunfullmäktige avslår förslag 3 om att byta ut skylten vid dammen på Vimmerbyvägen 
och endast ha med den service vi har i samhället och att det är på svenska, engelska och tyska. 
 

Sammanfattning 
Anneli Jakobsson (SD) skriver i sin motion om bättre skyltning av kanotleden i 
Storebro att den stora skylten vid kanotupptagningen vid dammen vid 
Vimmerbyvägen i Storebro hänvisar service som inte längre finns kvar i 
samhället. Vidare ger skylten mittemot gästgiveriet inte information om fortsatt 
väg för kanotister vid nedläggningsplatsen "skvalet". Dessutom, menar Anneli, är 
skyltningen vid Järnvägsgatan bristfällig, vilket många gånger för kanotister vilse. 
Anneli Jakobsson (SD) anser även att grillplatsen vid skvalet är "under all kritik", 
hon infogar ett foto i motionen. 
 
Anneli Jakobsson (SD) föreslår följande. 
Skyltningen på kanotleden görs tydligare, med större skyltar och pilar. 
Grillplatsen vid "skvalet" ses över, och grill och sittplatser byts ut. 
Skylten vid dammen på Vimmerbyvägen byts ut och har endast med den service 
vi har i samhället och att det är på svenska, engelska och tyska. 
 
Kommunstyrelsen uppdrog 2019-11-12 § 355 till samhällsbyggnadsavdelningen 
att i samverkan med utvecklingsavdelningen bereda ett förslag till svar på 
motionen. Kommunstyrelsen gav samtidigt samhällsbyggnadsavdelningen i 
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uppdrag att boka ett dialogmöte med markägarna utmed Stångån för att öka 
framkomligheten utmed ån. 
 
Av samhällsbyggnadsavdelningens tjänsteskrivelse 2020-09-17 framgår att 
skylten vid kanotupptagningen vid dammen inte är kommunens ansvar. I övrigt 
kan åtgärderna utföras. 
 

Förslag till beslut 
Anneli Jakobsson (SD) yrkar bifall till motionens punkt 1 och 2. 
Ola Gustafsson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att två förslag föreligger, kommunstyrelsens förslag och 
Anneli Jakobssons (SD) förslag. Han ställer dem mot varandra, och finner att 
fullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 473 
Motion om bättre skyltning av kanotleden i Storebro, Id 2019.2788 
 

Beslutet skickas till 
Samhällbyggnadsavdelningen
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§ 13  2020/152 Id  
 

Motion om minskat matsvinn på skolorna i Vimmerby kommun 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige anser motionen besvarad. 
 
Motivering:  
Samhällsbyggnadsavdelningens kostenhet arbetar fortlöpande med att minska matsvinnet, 
med positivt resultat. 
 

Reservationer 
Sverigedemokraterna reserverar sig mot beslutet. 
 

Sammanfattning 
Anneli Jakobsson (SD) föreslår i sin motion kommunen att ta fram en handlingsplan med 
åtgärder för att ytterligare minska matsvinnet i Vimmerby kommuns skolor. Hon menar att 
kommunen behöver minska matsvinnet med ytterligare 10 %, och få eleverna medvetna om 
hur mycket matsvinn det blir och hur det påverkar miljön. Anneli Jakobsson (SD) ger i son 
motion konkreta förslag på hur åtgärden kan genomföras. 
 
Motionen remitterades till samhällsbyggnadsavdelningen, som i sin tjänsteskrivelse 2020-05-
18 uttalar att kostenhetens arbete med att minska matsvinn har pågått under flera år i 
Vimmerby kommun. Vågar i matsalar mäter och visar vad varje elev slänger från tallriken. 
Utbildning har pågått och pågår. 
 
Men kostenheten understryker att man även behöver jobba med ett annorlunda tankesätt för 
matsedel, inköp, tillagning, servering, måltidssituation och elevernas inställning. Ett 
utvecklingsarbete krävs för ett hållbart arbetssätt, även samarbete med barn- och 
utbildningsförvaltningen. Arbetet, med handlingsplan för åtgärder med långsiktig påverkan, 
behöver  drivas som ett projekt under minst ett år, med en projektledare på heltid. 
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Förslag till beslut 
Anneli Jakobsson (SD) yrkar bifall till motionen. 
Ola Gustafsson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att två förslag föreligger, kommunstyrelsens förslag om att anse motionen 
besvarad, och Anneli Jakobssons (SD) förslag att bifalla motionen. Han ställer dem mot 
varandra, och finner att fullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 474 
Motion om minskat matsvinn på skolorna i Vimmerby kommun, Id 2020.396 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Anneli Jakobsson
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§ 14  2020/378 Id  
 

Motion om lekredskap för funktionshindrade barn 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige anser motionen besvarad. 
 
Motivering: Samhällsbyggnadsavdelningen arbetar med att ta fram en Lek- och 
badplatsstrategi. 
 

Sammanfattning 
Petra Whidotti (SD) och Jimmy Rödin (SD) understryker i sin motion om lekredskap för 
funktionshindrade barn att personer med funktionsvariationer ska ha möjlighet att leva som 
andra invånare i så stor utsträckning som möjligt. De menar att kommunens lekplatser 
behöver anpassas för barn med funktionsvariationer, och ger två exempel på 
funktionsanpassade lekredskap; rullstolsgungor och karuseller för de med rullstolar.  
 
Motionärerna hänvisar till barnkonventionen. Punkt 23 ”Barn med funktionsnedsättning har 
rätt till ett fullvärdigt och anständigt liv samt hjälp att aktivt delta i samhället”. Punkt 31 
”Barn har rätt till lek, vila och fritid”. 
 
Petra Whidotti (SD) och Jimmy Rödin (SD) föreslår kommunfullmäktige att ge berörda 
nämnder i uppdrag att ta fram anpassade lekredskap för barn med funktionsvariationer, och 
placera dem på platser i kommunen där de finner det lämpligt.  
 
Motionen remitterades till samhällsbyggnadsavdelningen, som i sin tjänsteskrivelse 2020-10-
14 uttalar att utvecklingsavdelningen och samhällsbyggnadsavdelningen har ett uppdrag att ta 
fram en Lek- och badplatsstrategi för de kommande 10 åren. Strategin kommer att behandla 
placering av lekplatser, utformning och inriktning på dem. Det finns även en tanke angående 
parker och andra utemiljöer som alternativ till lekplatser. I strategin kommer även 
frågeställningen om anpassade lekredskap för barn med funktionsvariationer hanteras. 
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Samhällsbyggnadsavdelningen bedömer att Lek- och badplatsstrategin bör färdigställas innan 
nya lekplatser etableras eller rustas i större omfattning.  
 

Förslag till beslut 
Anneli Jakobsson yrkar bifall till  motionen. 
Ola Gustafsson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att anse motionen  besvarad).  
 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att två förslag föreligger, kommunstyrelsens förslag och Anneli 
Jakobssons (SD) förslag. Han ställer dem mot varandra och finner att fullmäktige beslutar i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 475 
Motion om lekredskap för funktionshindrade barn, Id 2020.378 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Anneli Jakobsson
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§ 15  2020/370 Id  
 

Motion om säkrare skolskjutsar 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige återremitterar ärendet till kommunstyrelsen. 
 

Motivering 
Behov finns att grundligt utreda vilka tjänster och system andra kommuner använder för ett 
sådant meddelandesystem. 
 

Sammanfattning 
Jens af Ekenstam Stenman (V) skriver i sin motion att skolskjutsar ibland ställs in med kort 
varsel pga oväntade omständigheter. Barn riskerar i dessa fall bli kvar väntandes på bussen. 
Det kan inträffa att föräldrarna åkt till sina arbeten, och att hemmet är låst. Jens af Ekenstam 
Stenman menar att informationen på kommunens hemsida inte alltid räcker till i dessa fall.  
 
Jens af Ekenstam Stenman (V) föreslår i sin motion att kommunen inför en enkel SMS-
lösning som föräldrar frivilligt kan ansluta sig till. När en skolbuss råkar ut för något görs ett 
snabbt och enkelt massutskick med information. 
 
Förslaget syftar till att öka barnens säkerhet och trygghet. Jens af Ekenstam Stenman (V) 
förtydligar att det är upp till respektive förälder att ta tag i saken, men att det underlättar om 
de får veta att det finns ett problem. 
 
Motionen remitterades till samhällsbyggnadsavdelningen, som i sin tjänsteskrivelse 2020-10-
19 gör följande bedömning. Det är ovanligt att skolskjutsar behöver ställas in. Vid de tillfällen 
det händer, är det oftast enstaka turer som ställs in. ske det oftast med kort varsel. Oftast är det 
först när en tur ska köras som det konstateras att skolskjutsen inte kan ske på ett trafiksäkert 
sätt. Detta medför att inställda turer i många fall kommer till kommunens kännedom först i 
efterhand. 
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Samhällsbyggnadsavdelningen resonerar att med längre framförhållning har kommunen 
kunna informera via sin hemsida samt genom Sveriges Radio P4. Vid inställda turer och 
störningar inom linjetrafiken brukar Kalmar Länstrafik, KLT främst informera via sin 
hemsida.  
 
Samhällsbyggnadsavdelningen har gjort en omvärldsbevakning, som visar att rent tekniskt 
finns flera system för att nå ut med SMS vid störningar. Dock har det inte gått att finna rutiner 
för hur man ska kunna nå ut med information. I dagsläget ser samhällsbyggnadsavdelningen 
därför ingen praktisk möjlighet att skapa en SMS-tjänst för information om inställda 
skolskjutsar.  
 

Förslag till beslut 
Jacob Kant (V) yrkar på återremiss med motiveringen att grundligt utreda vilka tjänster och 
system andra kommuner använder för ett sådant meddelandesystem. 
Magnus Danlid (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden säger: Under överläggningarna har lagts två förslag, kommunstyrelsens förslag 
att anse motionen besvarad, och Jacob Kants (V) förslag om återremiss.  
Ordföranden frågar:  
Ska ärendet avgöras idag? 
Ska ärendet återremitteras? 
Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutat att ärendet ska avgöras idag. 
Omröstning begärs. 
Ordföranden ställer upp denna beslutsgång: 
Den som anser att ärendet ska avgöras idag röstar Ja. Den det ej vill röstar Nej. Vinner nej har 
fullmäktige beslutat om återremiss, med Jacob Kants (V) motivering. 
 

Omröstningsresultat 
Omröstningen får resultatet 15 Ja-röster och 14 Nej-röster. Därmed har kommunfullmäktige 
återremitterat ärendet till kommunstyrelsen för vidare beredning. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 476 
Motion om säkrare skolskjutsar, Id 2020.1827 
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Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
OMRÖSTNINGSLISTA: Motion om säkrare skolskjutsar 

Förtroendevalda Parti Ja Nej Avstår 
Magnus Danlid (C) X   
Bertil Carlsson (C) X   
Lars Sandberg (C) X   
Peter Karlsson (C) X   
Jacob Käll (C) X   
Lisbeth Karlsson (C) X   
Ingela Nilsson Nachtweij (C) X   
Marie Nicholson (M) X   
Tomas Peterson (M) X   
Niklas Gustafsson (M) X   
Maria Lundmark (M) X   
Ola Gustafsson (KD) X   
Torbjörn Sandberg (KD) X   
Daniel Nestor (S)  X  
Helen Nilsson (S)  X  
Eva Berglund (S)  X  
Peter Högberg (S)  X  
Lis-Astrid Andersson (S)  X  
Kenneth Björklund (S)  X  
Cissi Hammar (S)  X  
Lars Johansson (V)  X  
Peter Fjällgård (V)  X  
Jacob Kant (V)  X  
Anneli Jakobsson (SD)  X  
Kjell Jacobsson (SD)  X  
Mats Hennestig (SD)  X  
Presidium     
Leif Larsson, ordförande (C) X   
Gudrun Brunegård, 1:e vice ordf (KD) X   
Lennart Nygren, 2:e vice ordf (S)   X  

  15 14 0 
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§ 16  2020/423 Id  
 

Motion angående information om skyddsrum 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige anser motionen besvarad. 
 

Reservationer 
Sverigedemokraterna reserverar sig mot beslutet. 
 

Sammanfattning 
Anneli Jakobsson (SD) föreslår i sin motion att kommunen på ett lämpligt vis tydligt 
informerar kommuninvånarna om var respektive orts skyddsrum finns. Hon menar att 
information om skyddsrum mot krig och andra katastrofer skulle vara en bra samhällsservice 
till kommuninvånarna. 
 
Motionen remitterades till samhällsbyggnadsavdelningen, som i sin tjänsteskrivelse 2020-11-
02 uttalar följande. ”Med anledning av motionen så skapas en informationssida på 
kommunens hemsida om skyddsrum. För att kommuninvånarna hela tiden ska få ta del av den 
aktuella och korrekta informationen om vart skyddsrummen finns så länkas det på 
informationssidan till Myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB) sida om 
skyddsrum samt en direktlänk till MSB:s karttjänst för vart skyddsrummen är lokaliserade. 
Detta då det är MSB som har uppdraget att hålla registret aktuellt över befintliga skyddsrum. I 
karttjänsten kan man bland annat se exakt adress, fastighetsbeteckning och hur många platser 
skyddsrummet innehar.” 
 

Förslag till beslut 
Anneli Jakobsson (KD) yrkar bifall till motionen. 
Ola Gustafsson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutsgång 
Ordföranden säger: Under överläggningarna har dels yrkats bifall till kommunstyrelsens 
förslag, dels har Anneli Jakobsson (SD) yrkat bifall till motionen. 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra, och finner att fullmäktige beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 478 
Motion angående information om skyddsrum, Id 2021.106 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Anneli Jakobsson
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§ 17  2019/636 Id  
 

Motion om skyltning av rökförbud 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige anser motionen besvarad. 
 

Reservationer 
Sverigedemokraterna reserverar sig mot beslutet. 
 

Sammanfattning 
Anneli Jakobsson (SD) har lämnat in en motion om skyltning av rökförbud.  
 

Hon skriver att informationen om gällande rökförbud utanför entréer där allmänheten vistas är 
otillräcklig i anslutning till Stadshuset i Vimmerby. 
 

Anneli menar att skylten på entrédörrens fönster inte säger hur lång sträcka förbudet omfattar. 
 

Anneli Jakobsson (SD) föreslår att kommunen sätter ut rökförbudsskyltar där rökförbudet 
börjar att gälla på kommunhusets öppna plats framför huvudentrén.  
 
Motionen remitterades till samhällsbyggnadsavdelningen som i sin tjänsteskrivelse 2020-11-
11 uttalar att åtgärderna kan utföras. 
 

Förslag till beslut 
Anneli Jakobsson (SD) yrkar bifall till motionen. 
Ola Gustafsson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att två förslag föreligger, kommunstyrelsens förslag och Anneli 
Jakobssons (SD) förslag. Han ställer dem mot varandra, och finner att fullmäktige beslutar i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 479 
Motion om skyltning av rökförbud, Id 2019.3452 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Anneli Jakobsson
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§ 18  2020/424 Id  
 

Motion om hastighetssänkning i Storebro 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige avslår förslaget att sänka hastigheten på Skvalmovägen och Stångågatan 
samt överväga om farthinder är ändamålsenligt på dessa gator. 
 
Kommunfullmäktige anser förslaget att göra en översyn av vilka övriga kommunala gator i 
Storebro som kan vara i behov av hastighetssänkning besvarat. 
 

Reservationer 
Sverigedemokraterna reserverar sig mot beslutet. 
 

Sammanfattning 
Anneli Jakobsson (SD) föreslår i sin motion att kommunen sänker hastigheten på 
Skvalmovägen och Stångågatan, samt att kommunen överväger om farthinder är 
ändamålsenligt på dessa gator. Anneli Jakobsson (SD) föreslår också att kommunen gör en 
översyn av vilka övriga kommunala gator i Storebro som kan vara i behov av 
hastighetssänkning. Anneli Jakobsson (SD) menar att hastigheterna på dessa gator i Storebro 
ibland innebär en trafikfara.  
 
Motionen remitterades till samhällsbyggnadsavdelningen, som i sin tjänsteskrivelse 2020-11-
16 uttalar att trafikmättning är utförd på berörda sträckor. Bedömningen är att det saknas 
grund för åtgärd, då både dygnstrafiken och medelhastigheten är låg. Gatukontoret fortsätter 
att utföra mätningar i Storebro samhälle. 
 

Förslag till beslut 
Anneli Jakobsson (SD) yrkar bifall till motionen. 
Ola Gustafsson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att två förslag föreligger, kommunstyrelsens förslag och Anneli 
Jakobssons (SD) förslag. Han ställer dem mot varandra, och finner att fullmäktige beslutar i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 477 
Motion om hastighetssänkning i Storebro, Id 2021.107 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Anneli Jakobsson
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§ 19  2020/437 Id  
 

Medborgarförslag om parkering vid Wimer Bike Park 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige bifaller medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning 
Jörgen Thörn har lämnat ett medborgarförslag om att Wimer Bike Park, en cykelbana med 
hopp och doserade kurvor, belägen straxt utanför Vimmerby stad, utrustas med parkering för 
besökare. 
 
Jörgen Thörn skriver att banan är populär och välbesökt, och att besökare under sommaren 
har parkerat längs vägarna omkring platsen. 
 
Medborgarförslaget remitterades till Samhällsbyggnadsavdelningen, som i sin tjänsteskrivelse 
2020-10-19 uttalar att åtgärderna kan utföras. 
 

Deltagande i debatten 
Ola Gustafsson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 480 
Medborgarforslag om Wimer Bike Park – parkering, Id 2021.110 
Medborgarförslag om parkering vid Wimer Bike Park. MTB cykling slinga karta, Id 2021.109 
Medborgarförslag om parkering vid Wimer Bike Park. Bilaga 1 karta parkering, Id 2021.108 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Jörgen Thörn
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§ 20  2020/426 Id  
 

Medborgarförslag om soptunna vid Wimer Bike park 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige bifaller medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning 
Jörgen Thörn har lämnat ett medborgarförslag om att Wimer Bike Park, en cykelbana med 
hopp och doserade kurvor, belägen straxt utanför Vimmerby stad, utrustas med soptunna, för 
att förebygga att det slängs skräp över området. Förslaget innebär också att kommunen sköter 
tömningen av soptunnan. Jörgen Thörn skriver att banan är populär och välbesökt. 
 
Medborgarförslaget remitterades till samhällsbyggnadsavdelningen, som i sin tjänsteskrivelse 
2020-11-12 uttalar att åtgärderna kan utföras. 
 

Förslag till beslut 
Ola Gustafsson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15, § 481 
Motion om soptunna vid Wimer Bike park, Id 2020.2164 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Jörgen Thörn

38S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 1
fc

9b
4d

5-
0e

e6
-4

04
a-

b8
5b

-a
b4

5a
ed

4b
ffa



Sammanträdesprotokoll 
 
 
 
 
 

 
Kommunfullmäktige 

Datum  
2021-01-25 

 

 
 

 

 
 
 
 
§ 21  2020/425 Id  
 

Medborgarförslag om belysning vid Wimer Bike Park 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige återremitterar medborgarförslaget till kommunstyrelsen.  
 

Motivering 
Medborgarförslaget behöver kostnadsberäknas. 
 

Sammanfattning 
Jörgen Thörn har lämnat ett medborgarförslag om att Wimer Bike Park, en cykelbana med 
hopp och doserade kurvor, belägen straxt utanför Vimmerby stad, utrustas med belysning, för 
att den ska kunna användas även kvällstid. 
 
Jörgen Thörn skriver att banan är populär och välbesökt, och att det borde vara värdefullt för 
kommunen att den kan användas även under den mörkare delen av året. 
 
Medborgarförslaget remitterades till samhällsbyggnadsavdelningen, som i sin tjänsteskrivelse 
2020-11-17 uttalar att investeringsmedel saknas för åtgärden, samt att den ekonomiska ramen 
för gatubelysningen inte är tillräcklig för drift och underhåll kommande år. 
 

Deltagande i debatten 
Helen Nilsson (S)  
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå medborgarförslaget. 
Daniel Nestor (S) yrkar på återremiss med motiveringen att förslaget behöver 
kostnadsberäknas. 
Peter Fjällgård (V) yrkar återremiss, med samma motivering. 
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Anneli Jakobsson (SD) yrkar på återremiss. 
Marie Nicholson (M) yrkar på återremiss. 
Ola Gustafsson (KD) yrkar på återremiss. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att två förslag föreligger, kommunstyrelsens förslag att avslå 
medborgarförslaget, och yrkanden om återremiss. 
Han frågar: Ska ärendet avgöras idag? 
Ska ärendet återremitteras? 
Ordföranden finner att ärendet ska återremitteras. 
 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 482 
Medborgarförslag om belysning vid Wimer Bike Park, Id 2020.2165 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Jörgen Thörn
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§ 22  2019/229 Id  
 

Medborgarförslag om att åtgärda vägnätet samt tillhandahålla en 
underhållsplan 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige anser medborgarförslaget besvarat. 
 

Sammanfattning 
Roger Sunesson har lämnat in ett medborgarförslag angående vägunderhållet i Vimmerby 
stad. Han skriver att "det är stora hål och gropar i stort sett i varenda väg inom stadsgränsen". 
Han menar att kommunen behöver rusta upp vägnätet innan turistsäsongen börjar.  
 
Roger Sunesson föreslår att "lämplig nämnd utser en arbetsgrupp som skyndsamt kartlägger 
och ser till att åtgärda det bristande vägnätet", samt "att lämplig nämnd tillhandahåller en 
fungerande underhållsplan för vägarna så att detta problem minimeras i framtiden". 
 
Kommunfullmäktige anser att förslaget ska få en förenklad hantering enligt 5 kap 23 § 
kommunallagen. Det innebär att fullmäktige överlåter till styrelsen eller en annan nämnd att 
besluta i ärendet. 
 
Medborgarförslaget remitterades till samhällsbyggnadsavdelningen, som i sin tjänsteskrivelse 
2020-11-17 uttalar följande. Vimmerby kommuns underhållsplan för beläggningsåtgärder är 
en utförlig rapport över ingående status på samtliga gator och vägar där kommunen är 
ansvarig väghållare, vägkapitalutveckling (konsekvensanalys), investeringsbehov med 
grundberäkning och budgetnivåer, planerade åtgärder med förslag på utförande, 
prioriteringslista med restlevnadstid mm. Avdelningen följer som princip upprättad 
asfaltsplan och fastställd budgetnivå. Samhällsbyggnadsavdelningen bedömer att 
medborgarförslaget därmed ska anses som besvarat. 
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Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 484 
Medborgarförslag om att skyndsamt kartlägga och åtgärda det bristande vägnätet samt 
tillhandahålla en fungerande underhållsplan, Id 2019.692 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Roger Sunesson
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§ 23  2020/552 Id  
 

Medborgarförslag om att göra delar av Egnahemsgatan enkelriktad 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning 
Lisa Josefsson har lämnat ett medborgarförslag om att göra delar av 
Egnahemsgatan i Vimmerby enkelriktad. Förslaget gäller sträckningen mellan 
Rävbacksgatan och Ringbergsgatan samt Östra och Västra Vinkelgatan, runt 
grönområdet. Lisa Josefsson skriver att åtgärden skulle underlätta trafikflödet på 
den aktuella platsen. 
 
Medborgarförslaget remitterades till samhällsbyggnadsavdelningen, som i sin tjänsteskrivelse 
2020-11-16 bedömer att trafikflödet är bäst balanserat när trafik kan färdas i båda riktningarna 
på respektive sida av grönytan. Avdelningen menar att vid en enkelriktning skulle grönytans 
form kunna vilseleda trafikanter i uppfattningen att det är en cirkulationsplats. När trafiken är 
tillåten bidrar det till en ömsesidig respekt och försiktighet. Avdelningen föreslår därför att 
medborgarförslaget avslås. 

 

Beslutsunderlag 
Beslut KS 2020-12-15 § 483 
Medborgarförslag om att göra delar av Egnahemsgatan enkelriktad, Id 2020.3159 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Lisa Josefsson
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